
Σε  περίπου 2.5 χρόνια έχουμε δημοτικές εκλογές (Ιούνιο

2014) ταυτόχρονα με τις ευρωεκλογές. Η σημερινή διοίκη-

ση του Δήμου είναι ήδη 9 μήνες στην ηγεσία της πόλης,

όμως δείχνει έντονα σημάδια κόπωσης.

Η ανάπτυξη που όλοι περιμέναμε στην Ηλιούπολη δεν

ήρθε, και ο Δήμαρχος Βασίλης Βαλασόπουλος επικαλείται

την κακή οικονομική κατάσταση που παρέλαβε και στην

μείωση των κρατικών ενισχύσεων (ΚΑΠ). 

Οι δημότες της Ηλιούπολης πλέον, φανερά απογοητευμέ-

νοι, μιλούν για μια δημοτική αρχή χαμηλών προσδοκιών και

περιμένουν τουλάχιστον από εδώ και στο εξής και μέχρι τις

εκλογές να κάνει τα απολύτως απαραίτητα...

ΑΝΗΜΠΟΡΟΙ ΣΤΑ... ΜΕΓΑΛΑ! 
Α Ν Υ Π Α Ρ Κ Τ Ο Ι
ΚΑΙ ΣΤΑ... ΜΙΚΡΑ!

ÔÇÓ ÇËÉÏÕÐÏËÇÓ
ÔÉÌÇ ÐÙËÇÓÇÓ 0,003ΜΗΝΙΑΙΑ ÅÖÇÌÅÑÉÄÁ ÃÍÙÌÇÓ ÊÁÉ  ÁÐÏÊÁËÕØÅÙÍ  ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 2011

Ποδηλατόδρομοι στην Ηλιούπολη: 

Μια ΥΠΟΣΧΕΣΗ που. . .  ΕΚΚΡΕΜΕΙ! ! !

Χ Α Ο Σ  Σ Τ Ι Σ  Π Λ Α Τ Ε Ι Ε Σ
Ανεξέλεγχτα τα τραπεζοκαθίσματα

Δ ε ν  υ π ά ρ χ ο υ ν  δ ι κ α ι ο λ ο γ ί ε ς  γ ι α  π ρ ά γ μ α τ α  π ο υ  
μ π ο ρ ο ύ ν  ν α  γ ί ν ο υ ν  ε ύ κ ο λ α  κ ύ ρ ι ε  Δ ή μ α ρ χ ε !

(∑υνέχεια στη σελ.  6)

ΑΛΛΑΓΗ ΣΤΑΣΗΣ ΣΤΗΝ
ΚATΩ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ 

Αγανακτ ισμένοι  
ο ι  Κάτοικοι

Ράβε - Ξήλωνε
η Πλατεία της

Αγ.  Μαρίνας

«ΛΕΥΚΕΣ ΕΠΙΤΑΓΕΣ»

Μ Ο Ι Ρ Α Ζ Ε Ι  
ΣΤΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ

∑ ε λ . 8

∑ ε λ . 4

Πλατεία Ανεξαρτησίας

Ενδιαφέρον 

Δ.  Μωρα@τη γ ια το

Φιλανθρωπικό έργο 

της Εκκλησίας 

στην πόλη μας

Ο Δ. Πανταζόπουλος

∑ ε λ . 8

∑ ε λ . 7

∑ ε λ . 4

∑ ε λ . 4

Y
ΥΑΔΕΣ

ΕΚΔΟΤΙΚΗ - ΕΚΤΥΠΩΤΙΚΗ

Γραφεία:  Αμερικής 20 & Ακαδημίας,  Αθήνα -  Τηλ. :  210-3610506
Fax:  210-9923522 -  emai l :  s rev i th is@gmai l .com

Παράδοση στο

χώρο σας 500 κάρτες

29€
(Έγχρωμες, 1 όψης, σε

χαρτί 350 γρ.)

ΠΡΟΣΦΟΡΑ:

500 κάρτες διπλής όψης & πλαστικοποίηση  63€

1000 κάρτες διπλής όψης& πλαστικοποίηση  79€
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Α μ ο ι β έ ς  Π ρ ο έ δ ρ ω ν  κ α ι  α ν τ ι π ρ ο έ δ ρ ω ν  σ τ α  Ν . Π . Δ . Δ .

Οι αμοιβές καθορίστηκαν ως εξής: 

• ΚΕΝΤΡΟ ΑΓΩΓΗΣ, ΦΡΟΝΤΙΔΑΣ & ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ

(Κ.Α.Φ.Α.Δ.ΗΛ.) "ΠΑΥΛΟΣ ΠΕΝΤΑΡΗΣ" Αμοιβή Προέδρου: 1.400€ Αμοιβή Αντι-

προέδρου: 560€

• ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ - ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ (Π.Α.Ο.Δ.ΗΛ.)

«ΓΡΗΓΟΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ» Αμοιβή Προέδρου: 1.200€ Αμοιβή Αντιπροέδρου: 480€

• ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ Αμοι-

βή Προέδρου: 1.000€ Αμοιβή Αντιπροέδρου: 400€

• ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ

Αμοιβή Προέδρου: 1.000€ Αμοιβή Αντιπροέδρου: 400€.

Ν έ ο ι  δ ι ε υ θ υ ν τ έ ς  σ τ α  σ χ ο λ ε ί α  τ η ς  Η λ ι ο ύ π ο λ η ς

Σύμφωνα με τις αποφάσεις της Περιφερειακής Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας & Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Αττικής, οι

διευθυντές των σχολείων της Ηλιούπολης, μέχρι τις 31 Ιουλίου 2015, θα είναι οι εξής:

1ο Δημοτικό Σχολείο: ΔΗΜΗΤΡΑ ΠΑΠΑCΩΑΝΝΟΥ, 2ο Δημοτικό Σχολείο: ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΝΤΑΖΟΠΟΥΛΟΣμ 3ο Δημοτικό Σχο-

λείο: ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΓΑΛΑΤΙΑΝΟΥ, 4ο Δημοτικό Σχολείο: ΑΡΙΣΤΕΑ ΣΤΡΑΤΟΥΔΑΚΗ, 5ο Δημοτικό Σχολείο: ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ,

6ο Δημοτικό Σχολείο: ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΓΕΩΡΓΙΟΠΟΥΛΟΥ, 7ο Δημοτικό Σχολείο: ΜΑΡΙΑ ΧΑΛΑΡΗ, 8ο Δημοτικό Σχολείο: ΛΑΜΠΡΟΣ

ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ, 9ο Δημοτικό Σχολείο: ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΥΛΑ ΓΑΒΡΙΗΛ, 10ο Δημοτικό Σχολείο: ΚΛΕΟΠΑΤΡΑ ΛΥΜΠΕΡΟΠΟΥΛΟΥ,

11ο Δημοτικό Σχολείο: ΔΗΜΗΤΡΑ ΤΣΙΡΟΥ, 12ο Δημοτικό Σχολείο: ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΠΑCΩΑΝΝΟΥ, 13ο Δημοτικό Σχολείο:

ΕΥΔΟΚΙΑ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΥ, 15ο Δημοτικό Σχολείο: ΑΧΙΛΛΕΑΣ ΓΙΑΝΝΕΛΟΣμ 17ο Δημοτικό Σχολείο: ΕΛΕΝΗ ΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ, 20ο

Δημοτικό Σχολείο: ΜΑΡΙΑ ΜΑΘΙΟΥΔΑΚΗ, 21ο Δημοτικό Σχολείο: ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ, 1ο Γυμνάσιο: ΕΛΕΝΗ

ΝΕΖΗ, 2ο Γυμνάσιο: ΙΩΣΗΦ ΑΡΜΑΟΣ, 3ο Γυμνάσιο: ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ-ΜΑΡΙΑ ΠΑΤΕΡΑΚΗ, 4ο Γυμνάσιο: ΟΛΓΑ ΚΑΤΣΑΡΟΥ, 5ο Γυμνά-

σιο: ΙΩΑΝΝΑ ΘΕΟΔΟΣΙΟΥ, 7ο Γυμνάσιο: ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΛΟΓΗΡΟΥ, 1ο Γενικό Λύκειο: ΙΩΑΝΝΗΣ ΣΠΥΡΙΔΗΣ, 2ο Γενικό Λύκειο:

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΣΦΥΡΗΣ, 3ο Γενικό Λύκειο: ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΧΩΜΑΤΑ, 4ο Γενικό Λύκειο: ΦΩΤΙΟΣ ΧΡΥΣΟΥΛΑΚΗΣ, 5ο Γενικό Λύκειο:

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΛΙΟΣ, ΕΠΑ.Λ.: ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΛΟΥΚΟΠΟΥΛΟΣ, ΕΠΑ.Σ.: ΝΙΚΟΛΕΤΤΑ ΘΑΝΟΥ, 3ο Σ.Ε.Κ.: ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΚΟΣ,

Ειδικό Γυμνάσιο - Ειδικό Γενικό Λύκειο: ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ ΚΟΛΙΖΕΡΑ

ΑΛΛΑΓΗ ΣΤΑΣΗΣ ΣΤΗΝ ΠΛΑΤΕΙΑ ΤΗΣ ΚΑΤΩ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ -

Α Γ Α Ν Α Κ Τ Ι ∑ Μ Ε Ν Ο Ι  Ο Ι  Κ Α Τ Ο Ι Κ Ο Ι

Σοβαρό θέμα έχει προκύψει από την αναιτιολόγητη και χωρίς προειδοποίηση μεταφορά της

στάσης («Φαρμακείο» Κάτω Ηλιούπολη) των επιβατών του λεωφορείου που κάνει το δρομο-

λόγιο «ΑΚΑΔΗΜΙΑ - ΚΑΤΩ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ - ΤΕΡΨΙΘΕΑ» (Α4) λίγα μέτρα πιο κάτω και πάνω στην

έξοδο της πλατείας. Αγανακτισμένοι κάτοικοι της περιοχής, τηλεφωνούν στον ΟΑΣΑ, αλλά

οι αρμόδιοι υπάλληλοι  τους παραπέμπουν στο Δήμο της Ηλιούπολης και τους επισημαί-

νουν ότι για να επανέρθει στην πρότερη κατάσταση θα πρέπει να το εισηγηθεί ο Δήμος της

Ηλιούπολης στον ΟΑΣΑ.  Η νέα αυτή κατάσταση δημιουργεί πρόβλημα πέρα των κατοίκων

και στους διερχόμενους οδηγούς των οχημάτων όταν τα ογκώδη λεωφορεία σταματούν

πάνω στην έξοδο (στροφή πλατείας) ώστε να επιβιβάζονται και να αποβιβάζονται οι επιβά-

τες, Συνέπεια αυτών είναι ο σοβαρός κίνδυνος τροχαίου ατυχήματος.

Δυναμική παρέμβαση στα προβλήματα της καθημερινότητας που ταλαιπωρούν τους πολίτες επιχειρεί η εφημερίδα «Η ΘΕΣΗ της

Ηλιούπολης», δίνοντας τους τη δυνατότητα να ζητήσουν την παρέμβαση του ίδιου του Δημάρχου. Στο πλαίσιο αυτό εγκαινιά-

ζει την «Ανοιχτή Γραμμή»,  στην οποία ο καθένας μπορεί να δημοσιοποιήσει το πρόβλημα που αντιμετωπίζει στη γειτονιά του

(σκουπίδια, λακκούβες στο δρόμο, εγκαταλειμμένα σπίτια και αυτοκίνητα, που αποτελούν εστία μόλυνσης κλπ), αλλά κυρίως,

προβλήματα που προκύπτουν από ανθρώπινες ανάγκες, (μια οικογένεια που χρειάζεται οικονομική και ιατρική βοήθεια, ένας

ανήμπορος και μόνος συνάνθρωπος μας κ.τ.λ.) καλώντας την Τοπική Αυτοδιοίκηση να παρέμβει άμεσα.

«Η ΘΕΣΗ της Ηλιούπολης», δεσμεύεται ότι κάθε σοβαρή και τεκμηριωμένη καταγγελία που, μπορεί και να συνοδεύεται από

φωτογραφικό υλικό, θα την προωθεί απευθείας στο προσωπικό e-mail του Δημάρχου, και των αρμοδίων  Αντιδημάρχων, θα επικοι-

νωνεί μαζί τους και θα τη δημοσιοποιεί, 

Ζητώντας να Δοθεί Άμεσα Λύση. Επικοινωνία: ithesinews@gmail.com,   Fax 210- 9923522

« Α ν ο ι χ τ ή  Γ ρ α μ μ ή »  
Η Εφη�ερίδα «Η ΘΕ∑Η της Ηλιούπολης», δη�οσιοποιεί και προωθεί τα παράπονά σας στο +ή�αρχο Ηλιούπολης.

Με ένα e-mai l  ή  fax ,  δώστε λύση στα προβλήματα της Γε ιτον ιάς σας

Διεύθυνση Έκδοσης: Κική Παρασκευά

Συντάσσεται από Δημοσιογραφική Ομάδα

Tην εφημερίδα μας
μπορείτε να βρείτε
στα εξής σημεία:

- ΔΗΜΑΡΧΕΙΟ Ηλιούπολης
-  ΚΕΠ
- ΙΚΑ 
-  ΕΦΟΡΙΑ
- ΚΑΠΗ

Στα καταστήματα:
-  Σ/Μ ΑΒ Βασιλόπουλος
-  Σ/Μ  ΣΛΑΒΕΝΙΤΗΣ
- Σ/Μ ΜΕΤΡΟ

Επίσης:
-  EDEM Café   

Λ.  Παπανδρέου 29

-  VERDI Café
Βύρωνος 3

-  Μiranda Café 
Κεντρική Πλατειά

-  Μέλι  Μέλι  Café  
Μαρίνου Αντυπα 107

-  Ριάλτο Café
Ηρώων Πολυτεχνείου 4

-  Νάστος Café  
Σοφ.  Βενιζέλου 145

-  Bank Café
Ελ.  Βενιζέλου 108

-  Χόβολη Café
Κανάρη 30

Ακυρώστε τις προσπάθειες να πνίξουν την φωνή μας. «Η ΘΕΣΗ»  κρύβεται έντεχνα από αυτούς που δεν αντέχουν την αλήθεια και τον

αγώνα που κάνουμε για να τους αποκαλύπτουμε. Προστατέψτε την φωνή σας. «Η ΘΕΣΗ» πρέπει να βρίσκεται σε όλα τα σημεία διανομής

κάθε μήνα. Επικοινωνήστε μαζί μας αν δεν βρίσκετε την «Η ΘΕΣΗ»  στο τηλέφωνο μας, 210-3610506 και δώστε μας ακριβώς τα σημεία διά-

θεσης που εντοπίζετε το πρόβλημα. Η ΔΥΝΑΜΗ μας ΕΙΣΑΙ  ΕΣΥ!

Η «ΘΕΣΗ» τώρα onl ine στο www.dip lomat ic .gr
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Ξ Ε Ν Η  Δ Η Μ Ο Σ Ι Ε Υ Σ Η

ΘΕΤΙΚΑ 9μηνου θητείας Δημάρχου Β. Βαλασόπουλου

- Δεν σβήνονται οι κλήσεις της Δημοτικής Αστυνομίας.

- Πλύση των κάδων απορριμμάτων (μια φορά έως σήμερα).

- Διαγραμμίσεις σε κεντρικούς δρόμους της πόλης (μια φορά έως σήμερα).

- Πρόγραμμα «Δείξ’ τους» για την επιμόρφωση πολιτών στην  νέα ψηφιακή
εποχή.

- Υπογειοποίηση κάδων απορριμμάτων σε δυο Σ/M, ένα στη Λ. Σοφοκλή Βενι-
ζέλου, απέναντι από το Δημαρχείο και ένα στη Λ. Α. Παναγούλη, απέναντι από
την εκκλησία της Αγίας Μαρίνας.

ΑΡΝΗΤΙΚΑ 9μηνου θητείας Δημάρχου Β. Βαλασόπουλου

- Κατάργηση 60 θέσεων εργασίας (κλείσιμο δημοτικών επιχειρήσεων)

- Κατάργηση φοιτητικών επιδομάτων 

- Κατάργηση απογευματινής βάρδιας της Δημοτικής Συγκοινωνίας

- Αγ. Ταβιθά: Το προσωπικό είναι απλήρωτο 5 μήνες!!!

- Μοριοδότηση για εγγραφή σε βρεφονηπιακούς δημοτικούς σταθμούς. 5
μόρια λαμβάνει ο Γονέας φαντάρος ενώ 7 λαμβάνει η οικογένεια με 70.000
ευρώ ετήσια εισοδήματα!!! (Οικογενειακά Εισοδήματα πάνω από 19.000 ευρώ,
ετήσια τροφεία 400 ευρώ)

- Μη αποπεράτωση του έργου στην πλατειά Αγ. Μαρίνα, ενώ ο Δήμαρχος είχε
δεσμευτεί ότι η πλατειά θα ήταν έτοιμη στο τέλος Ιουνίου 2011!!!

- ΚΑΠΗ: Έλλειψη προμηθειών. Σε ερώτηση ηλικιωμένων, γιατί δεν υπάρχουν

πορτοκαλάδες, ο πρόεδρος του ΚΑΦΕΔΗΛ, Γ. Γιαννόπουλος απάντησε: «Δεν
πειράζει που δεν υπάρχουν πορτοκαλάδες γιατί πέφτουν τα δόντια και χαλάει
το στομάχι»!!! Έπειτα... ζήτησε συγνώμη!!!

- Διφορούμενη στάση απέναντι στις συγχωνεύσεις σχολείων. Αρχικά, απόλυτα
ταυτισμένος με την κυβέρνηση για τις συγχωνεύσεις. Έπειτα, και ύστερα από
την πίεση γονέων και μαθητών, ο Δήμαρχος έκανε στροφή 360 μοιρών και
συντάχτηκε κατά των συγχωνεύσεων!

- Μη εφαρμογή του αντικαπνιστικού νόμου σε κλειστούς χώρους στην πόλη
μας (Νόμος του Κράτους Ιούλιος 2010).

- Καμιά μέριμνα για την ανεργία των δημοτών. Το υποτυπώδες γραφείο που
υπήρχε στο δήμο, επί δημαρχίας Γ. Αναγνώστου για να καταγράφει απλώς τους
άνεργους  και όχι να δίνει λύσεις στους συμπολίτες μας, δεν υφίσταται πλέον.

- Καμία μέριμνα για την τοπική αγορά. Υπήρξε μια και μοναδική συνάντηση του
Δημάρχου με το Σύλλογο Εμπόρων της πόλης μας χωρίς να υπάρξουν συγκε-
κριμένες  δεσμεύσεις για την τόνωση της παρακμάζουσας αγοράς.

- Η αποκομιδή σκουπιδιών δεν γίνεται με την συχνότητα που απαιτεί ένας
δήμος 150.000 κατοίκων. Η έλλειψη απορριμματοφόρων (μη λειτουργικά,
έλλειψη χρημάτων για ανταλλακτικά, μικρός αριθμός εργαζομένων) καθιστούν την
πόλη μας βρώμικη και ασυμμάζευτη. 

- Απαλλακτικό βούλευμα των κληρονόμων του Νάστου από το συμβούλιο
Εφετών για τις ποινικές κατηγορίες (μηνυτής ο Δήμος Ηλιούπολης),για απάτη και
συναυτουργία σε κακούργημα - πολύ κακή εξέλιξη για τον δήμο μας που διεκ-
δικεί τα δημοτικά οικόπεδα.

Η «Δημοτική Ανατροπή ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ» για την Ηλιούπολη (για εμάς τα σημερινά κόμματα άρα και οι παρατάξεις που αντιπροσωπεύουν τα κόμματα στην

πόλη μας ΠΛΕΟΥΝ ΣΤΟ ΙΔΙΟ ΚΑΖΑΝΙ ΑΠΑΞΙΩΣΗΣ), ως Νέος, Ανεξάρτητος, Ακηδεμόνευτος συνδυασμός, σας γνωστοποιεί το έργο που πάραξε στην
πόλη, έπειτα από 9 και πλέον μήνες, ο Δήμαρχος Βασίλης Βαλασόπουλος και η Δημοτική του Ομάδα. 

Θα ήταν εύκολο για εμάς να κοσμήσουμε δεόντως αυτά τα αποτελέσματα με αναλύσεις, επεξηγήσεις, συμπεράσματα τύπου παλαιοκομματι-
σμού. Δεν θα το κάνουμε. Αφενός, τα παρακάτω αποτελέσματα μιλούν από μόνα τους, αφετέρου, θέλουμε να υπάρξει στην πόλη μας ένας δια-
φορετικός πολιτικός λόγος και όχι προπαγανδιστικές ανακοινώσεις κομμάτων. Θέλουμε ο Δημότης να δει καθαρά μόνος του τα Λάθη, τις
Παραλείψεις, τα Ψέματα Αυτών που σήμερα με το 26% των ψήφων, τον διοικούν, ώστε:

Να κρίνει και να είναι υποψιασ�ένος την επό�ενη φορά που θα σταθεί �προστά στην κάλπη. 

Δημοτική Ανατροπή

για την Ηλιούποληγια την Ηλιούπολη

ΔΗΜΗΤΡΗΣ  ΜΩΡΑ B ΤΗΣ

Για την ΗλιούποληΓια την Ηλιούπολη

O  Δ Η Μ Α Ρ Χ Ο Σ  Κ Α Ι  Η  Δ Η Μ Ο Τ Ι Κ Η  Τ Ο Υ  Ο Μ Α Δ Α
Κ Ο Ι Μ Ο Υ Ν Τ Α Ι . . .

Η Σ Υ Χ Ι Α ! ! !

ΗΛΙΟΥΠΟΛΙΤΗ  ΗΛΙΟΥΠΟΛΙΤΙΣΣΑ

Δημοτ ι κή  Ανατροπή  «ΝΕΑ  ΠΟΡΕ ΙΑ»

Στις 20/7/2011, στο Δημαρχείο συνεδρίασε η Οικονομι-
κή Επιτροπή με θέμα «Αποδοχή χρηματικής δωρεάς
Δημάρχου και Αντιδημάρχων στο Δήμο». 
Ο Δήμαρχος Β. Βαλασόπουλος και οι αντιδήμαρχοι, απο-
φάσισαν χρηματική δωρεά ποσού πεντακοσίων ευρώ
(500 € που αντιστοιχεί σε μέρος της μηνιαίας αντιμι-
σθίας τους όπως αναλυτικά περιγράφονται παρακάτω
για το μήνα Αύγουστο 2011 και ως την 31/12/2011,
(συνολικό ποσό 10.000,00 €):

Δήμαρχος Βασίλειος Βαλασόπουλος, 2.500,00 €
Αντιδήμαρχος Κώστας Σεφτελής, 1.500,00 €
Αντιδήμαρχος Ιωάννης Νικηφόρος, 1.500,00 € Αντιδήμαρχος
Κων/νος Παπαδόπουλος, 1.500,00 €
Αντιδήμαρχος Ανδρέας Βασιλείου, 1.500,00 € Αντιδήμαρχος
Χρήστος Γιαννάκης, 1.500,00 €

Η χρηματική δωρεά αφορά στην κάλυψη των λειτουργικών
εξόδων και του μισθώματος του Κοινωνικού Παντοπωλείου

που τελεί υπό την αιγίδα του
Δήμου Ηλιούπολης και την επο-
πτεία της Κοινωνικής Υπηρεσίας και
εδρεύεί στην οδό Ποσειδώνος 49. 

ΣΧΟΛΙΟ «ΘΕΣΗΣ»: 

Θα μας τρελάνουν εκεί στην
δημοτική αρχή. Τα χρήματα
που δωρίζουν οι αιρετοί θα
χρησιμοποιηθούν για να
πληρώνεται το ενοίκιο του
Κοινωνικού Παντοπωλείου
που το διαχειρίζεται μια
Μ.Κ.Ο.; ΤΙ ΕΙΝΑΙ ΤΟΥΤΟ ΠΑΛΙ; ΤΙ ΕΚΔΟΥΛΕΨΗ ΕΙΝΑΙ
ΑΥΤΗ ΚΥΡΙΕ ΔΗΜΑΡΧΕ; …ΚΑΝΤΕ ΤΟ, ΑΛΛΑ... ΜΗΝ
ΜΑΣ ΠΟΥΛΑΤΕ ΚΑΙ ΦΙΛΑΝΘΡΩΠΙΑ!!!

« Φ ι λ α ν θ ρ ω π ί α  α π ό . . .  τ ο υ ς  Α ι ρ ε τ ο ύ ς !



Σήμερα η «ΘΕΣΗ» σας ενημερώνει για μερικούς βασικούς κανόνες που πρέ-
πει να τηρούνται για την κατάληψη των πεζοδρομίων από υγειονομικού
ενδιαφέροντος επιχειρήσεις για την ασφάλεια των πολιτών όπως ισχύουν
στην ΕΕ και την Ελλάδα.
Γ ια τους επιχε ιρη�ατίες:  
1. Τα τραπεζοκαθισματα δεν μπορούν να δημιουργούν προβλήματα διέλευ-
σης και ασφάλειας στους πολίτες και ιδιαιτέρως στους ΑΜΕΑ. Πρέπει να επιτρέ-
πουν την ανεμπόδιστη κυκλοφορία των πεζών προς όλες τις κατευθύνσεις.
2. Για την ασφάλεια των πολιτών και των πελατών τους θα πρέπει οι επιχει-
ρηματίες (με δική τους οικονομική επιβάρυνση) και με έγκριση της τεχνικής
υπηρεσίας του δήμου για λόγους ασφάλειας και αισθητικής, να τοποθετούν
ειδικές μπάρες ασφαλείας (για οδούς ήπιας κυκλοφορίας) μεταξύ πεζοδρο-
μίου και δρόμου.
3. Να φροντίζουν την σωστή υγιεινή και αισθητική του πεζοδρομίου που
αναπτύσσεται στην επιχείρησης τους για να μην επιβαρύνουν επιπροσθέτως
την υπηρεσία καθαριότητας και συντήρησης των πεζοδρομίων της πόλης.
4. Να φροντίζουν τα δένδρα και το πράσινο που έχουν τοποθετηθεί στο πεζο-
δρόμιο που αναπτύσσεται η επιχείρηση τους . Μαζι δε με την αρμόδια υπηρε-
σία του δήμου να αντικαθιστούν όσα καταστρέφονται.
5. Να αναρτούν ειδικό έντυπο σε εμφανή σημειο σε κάθε επιχείρηση που θα
αναφέρει το είδος της κατάληψης του πεζοδρομίου, το μέγεθος, την διαρ-
κεια και το αντίτιμο της κατάληψης.
Γ ια την πολιτε ία:  
1. Να ορίζει ακριβώς τον αριθμό των τραπεζοκαθισματων που θα είναι ανά-
λογος της πρόσοψης της επιχείρησης που θα αναπτύσσονται και του μεγέ-

θους των πεζοδρομίων.
2. Να ορίζει τα είδη και τα μεγέθη
των αντικειμένων που θα χρησιμο-
ποιούνται για την αισθητικη των
πεζοδρομίων 
3. Να ορίζει χωρίς παρεκκλίσεις και
με διαφανεια, τη διαρκεια της αδειας,
το τίμημα και οι κυρώσεις σε τυχόν
παρατυπίες.
4. Να ελέγχει την τήρηση των κανό-
νων που επισήμως ορίζονται, 
Μόνο ετσι μπορεί να υπάρξει ισονο-
μία και οργάνωση, προέχοντας η
ασφάλεια και η εξυπηρέτηση του πολίτη χωρίς να θίγεται η αισθητική της
πολης μας αλλά και η εξυπηρέτηση των επιχειρηματιών 

ΣΧΟΛΙΟ ΘΕΣΗΣ:
Κύριε Σεφτελή, αρμόδιε Αντιδήμαρχε, τα παραπάνω ανα-
φέρονται για να δείξουμε ότι υπάρχουν περιορισμοί και
όρια. H ασυδοσία που υπάρχει στις πλατειές της Ηλιούπο-
λης δεν έχει προηγούμενο. Αναρωτηθείτε κύριε Αντιδήμαρ-
χε, πόσες νέες άδειες δώσατε από 1/1/11 για τραπεζοκαθί-
σματα; Επιτέλους, η αισθητική της πόλης έχει για τον Ηλιουπο-
λίτη την ίδια αξία όσο και η καθαριότητα -άλλος ένας τομέας
που δεν διακρίνεστε!!!
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Με «Xρονοκαθυστέρηση» λε ιτουργεί  ο  Δήμαρχος και  η  Δημοτ ική του ομάδα. . .

Χ ά ο ς  σ τ ι ς  π λ α τ ε ί ε ς  τ η ς  Η λ ι ο ύ π ο λ η ς

ΑΝΤΙΓΡΑΦΟΥΝ ΤΟΝ Δ. ΜΩΡΑQΤΗ ΩΣ... ΚΑΚΗ ΚΟΠΙΑ!

Υπάρχουν κανόνες γ ια τα 
τραπεζοκαθίσματα κύριε  Σεφτελή!

Συνάντηση εκπροσώπων των

Ενοριακών Φιλόπτωχων Ταμείων

Ηλιουπόλεως  είχε  ο Αντιδήμαρ-

χος Κοινωνικής Αλληλεγγύης Χ.

Γιαννάκης, έπειτα από πρόσκλη-

ση του, στις 16/9/2011 στην

αίθουσα του Δημοτικού Συμβου-

λίου του Δημαρχιακού Μεγάρου.

Στην συνάντηση με την τοπική

Εκκλησία  μετείχαν οι πατέρες

Ανδρέας Λάμπρου, από το Ναό

της Κοιμήσεως, Γεώργιος Σούλος,

από τον Άγιο Κωνσταντίνο, Ιωάν-

νης Κυρλάκης, από τον Άγιο

Νικόλαο, Αθανάσιος Σπηλιόπου-

λος από την Αγία Παρασκευή,

Στέφανος Καλύβας από τους Αγί-

ους Αναργύρους, Ιωάννης Ανδρι-

κόπουλος από τους Αγίους Τιμόθεο και Μαύρα και εκ μέρους του Φιλο-

πτώχου της Ενορίας μας, η αντιπρόεδρός του, κα Αγγελική Βλαχάκη,

συνοδευόμενη από τον πρόεδρο του Εκκλησιαστικού Συμβουλίου του

Ναού της Αγ. Μαρίνας, Αρχιμανδρίτη Σεραφείμ Δημητρίου. 

Η συνάντηση διήρκησε πλέον της ώρας και σ’ αυτήν, αφού τοποθετήθη-

κε ο Αντιδήμαρχος ,προτείνοντας αρωγή από το Δήμο για τα συσσίτια των

Ενοριών, έλαβαν τον λόγο οι πατέρες και αναφέρθηκαν στα κατά ενορία

δεδομένα. Από τους κληρικούς τονίσθηκε ή ανάγκη για διακριτική προ-

σέγγιση κάθε περιπτώσεως αλλά και η γνωστοποίηση στους δημότες της

δυνατότητας που δίνεται από τις ενορίες, κανείς στην πόλη να μην μένει

νηστικός.

Η κοινή συνεδρία των εκπροσώπων του Ενοριακών Φιλόπτωχων των επτά

ενοριών της Ηλιουπόλεως και των εκπροσώπων της Δημοτικής Αρχής

έληξε με την υπόσχεση επαναλήψεως της, αλλά και διαρκούς συνεργα-

σίας για το καλό των κατοίκων της πόλεως.

ΕΝΕΡΓΕΙΕ∑ ΤΟΥ +. ΜΩΡΑ5ΤΗ ΟΤΑΝ ΟΙ +ΙΟΙΚΟΥΝΤΕ∑

ΤΗ∑ +ΗΜΟΤΙΚΗ∑ ΑΡΧΗ∑... ΠΑΡΑΘΕΡΙΖΑΝ!

Ένα μήνα σχεδόν νωρίτερα και συγκεκριμένα στις 22/8/11, ο

επικεφαλής της «Δημοτικής Ανατροπής ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ» για την Ηλι-

ούπολη, Δημήτριος ΜωραRτης, επικοινώνησε με την Ιερά Αρχιεπι-

σκοπή για το συγκεκριμένο θέμα... 

+ελτίο τύπου του δη�οτικού συνδυασ�ού  «+η�οτικής Ανατρο-

πής ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ» στις 22/8/2011

ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΙΣ Δ. ΜΩΡΑQΤΗ ΜΕ ΙΕΡΕΙΣ ΤΗΣ ΠΟΛΗΣ ΜΑΣ

Ο επικεφαλής της «Δημοτικής Ανατροπής ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ», Δημήτρης ΜωραRτης επι-

κοινώνησε στις 22/8/11 με τη Ιερά Αρχιεπισκοπή,και συγκεκριμένα με το  γραφείο

Χριστιανικής Αλληλεγγύης,  προκειμένου να ενημερωθεί  σχετικά με το πόσες

ενορίες της Ηλιούπολης, και σε ποιο  βαθμό, συμμετέχουν στο κοινωνικό πρό-

γραμμα της Εκκλησίας (συσσίτια, ενίσχυση ανέργων, φτωχών οικογενειών, ατό-

μων με ειδικές ανάγκες κ.α.).

Ο Δ. ΜωραRτης προέτρεψε τους ανθρώπους που έχουν επωμιστεί να

υλοποιούν καθημερινά το κοινωνικό έργο της εκκλησίας, να ενισχύσουν

ακόμη περισσότερο επεκτείνοντας την βοήθεια σε περισσότερους

συμπολίτες μας.  "Ο επικεφαλής της «Δημοτικής Ανατροπής ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ»

Δ. ΜωραRτης ξεκινά συναντήσεις με τους Ιερείς των Ενοριών της πόλη

μας  προκειμένου να ενθαρρύνει και πολιτικά το έργο των Ιερέων", κατα-

λήγει η ανακοίνωση του συνδυασμού.

ΣΧΟΛΙΟ ΘΕΣΗΣ:
Κάποιοι άνθρωποι δεν είναι πιο ευαίσθητοι αλλά τρέχουν
πιο... γρήγορα! Αυτή είναι η διαφορά του +. Μωρα>τη από
τους ση�ερινούς διοικούντες του +ή�ου �ας.

ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 2011



Κατερίνα Λουκάκη
Κτηνίατρος

Απόφοιτος Α.Π.Θ.,Cert. M.I.H.R.A., Cert. I.A.V.H.

ΔΕΧΕΤΑΙ ΚΑΤΟΠΙΝ ΡΑΝΤΕΒΟΥ
ΔΕΥΤ. -ΠΑΡ.:  9.30 - 13.00 & 17.30 - 20.00

ΣΑΒΒΑΤΟ: 11.00 - 13.30 

Πρωτόπαπα 29, Ηλιούπολη
Τηλ./Fax: 210 - 99.32.295 • Κινητό: 6944-734083 

e-mail: loukaki1@otenet.gr • www.kloukaki.gr

Εργαστήριο Ραφής Κουρτινών

Αγγελική Λαγκαδινού

Εργατών Τύπου 32, Κ. Ηλιούπολη | Τηλ.: 210 99 16 820

ÄÉÁÖÇÌÉÓÔÅÉÔÅ ÓÔÇÍ “Ç èÅÓÇ” της Ηλιούπολης
ÔÇË:  210 3610506

Ελίνα Παπαδημητράκη
Δερματολόγος - Αφροδισιολόγος

Αισθητική Δερματολογία

Εφαρμογές Laser - Botox

Παιδοδερματολογία

Μ: 6977 589925 | Τ: 210 9956401| F: 210 9956402 | e: epapadimitraki@hotmail.com

photographer
ΧΑΤΖΗΑΔΑΜ ΔΗΜΗΤΡΑ

Personal Shooting | Enents | Wedding

mobi le :  +30 6946.  036803
e-mai l :  xatz iadamd@hotmai l . com
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Σε περίπου 2.5 χρόνια έχουμε δημοτικές εκλογές (Ιούνιο

2014) ταυτόχρονα με τις ευρωεκλογές. Η σημερινή διοίκη-

ση του Δήμου είναι ήδη 9 μήνες στην ηγεσία της πόλης,

όμως ήδη δείχνει σημάδια κόπωσης. Η ανάπτυξη που όλοι

περιμέναμε στην Ηλιούπολη δεν ήρθε, και ο Δήμαρχος επι-

καλείται την κακή οικονομική κατάσταση που παρέλαβε και

στην μείωση των κρατικών ενισχύσεων (ΚΑΠ). 

Οι δημότες της Ηλιούπολης πλέον, φανερά απογοητευμέ-

νοι, μιλούν για μια δημοτική αρχή χαμηλών προσδοκιών και

περιμένουν τουλάχιστον από εδώ και στο εξής και μέχρι τις

εκλογές να κάνει τα απολύτως απαραίτητα. Η καθαριότητα,

η επιμέλεια πρασίνου, η εύρυθμη λειτουργία των διοικητι-

κών υπηρεσιών (μετατάξεις του προσωπικού του Δήμου,

κατά εντολή του Δημάρχου χαρακτηρίσθηκαν άστοχες) και

δείχνουν μια παθητική στάση που κρατά η δημοτική αρχή

απέναντι στη καθημερινότητα του Δημότη.

Αν θεωρήσουμε ότι η χώρα μας ακόμη διανύει  την αρχή του

οικονομικού κυκλώνα, μια σειρά από ενέργειες είναι τω ουκ

άνευ μιας δημοτικής αρχής. Ο Δήμαρχος όταν μιλά για

κακές εποχές έχει ίσως ένα μερίδιο δίκιο. θα πρέπει ταυτο-

χρόνως όμως δούμε αν μπορούν να γίνουν πράγματα στην

πόλη μας χωρίς να χρειάζονται χρήματα η να χρειάζονται τα

ελάχιστα. Παράδειγμα οι παραπάνω εικόνες δείχνουν πως

ορισμένοι Δήμοι που η οικονομική ασφυξία τους έχει αγγί-

ξει, φρόντισαν  να δώσουν φρέσκια εικόνα στην πόλη τους

μέσα από ενέργειες που δεν χρειάζονταν απαραίτητα χρή-

ματα αλλά φαντασία και πρακτικότητα.  Κάτι που λείπει

σήμερα όπως διαφαίνεται από την δημοτική ομάδα. Η δημο-

τικοί σύμβουλοι, όλο το προηγούμενο διάστημα φρόντιζαν

να ψηφίζουν τις εισηγήσεις του Δημάρχου και των Αντιδη-

μάρχων χωρίς τις περισσότερες φορές να ενδιαφέρονται αν

τα ψηφίσματα αυτά προκαλούν θετική συνιστώσα για την

πόλη μας. 

Σήμερα, και έπειτα από την ραστώνη του καλοκαιριού, η

δημοτική ομάδα του Δημάρχου, Βασίλη Βαλασόπουλου,

απορυθμισμένη, ανοργάνωτη, άνευρη, παρίσταται στα

δημοτικά συμβούλια για να συνεχίζει να ψηφίζει ακρίτα τις

εισηγήσεις του Δημάρχου. Αυτό που αναρωτιούνται όλοι

όσοι παρακολουθούν τις δημοτικές συνεδριάσεις είναι, αν

οι δημοτικοί σύμβουλοι εισακούγονται με τις εισηγήσεις

τους, τις προτάσεις τους, τις παρεμβάσεις τους ή τους επι-

σκιάζει ο έμπειρος Δήμαρχος.

∑ΧΟΛΙΟ ΘΕ∑Η∑: 

Η «ΘΕ∑Η» προσπαθεί να δείξει �έσα από τις παραπάνω εικόνες πως η εξουσία κύριε +ή�αρχε, χρειά-

ζεται πρωτίστως  φαντασία. Οι παραπάνω φωτογραφίες δείχνουν πως κάποιοι συνάδελφοι σας βρί-

σκουν τον τρόπο να ο�ορφύνουν την πόλη τους είτε  �ε εικαστικές δη�ιουργίες ανθρώπων που προ-

θυ�οποιούνται δωρεάν να παρέ�βουν  είτε να στηθούν υπαίθρια γυ�ναστήρια (χορηγίες) σε ελεύθε-

ρους εγκαταλει��ένους και βρώ�ικους χώρους. 

∑ τ ο  + ή � ο  � α ς ,  β λ έ π ο υ � ε  α ν ά λ ο γ ε ς  ε ι κ ό ν ε ς ;
Ζωγράφος δρό�ου επί  τω έργω στο +ή�ο της Φλωρεντίας ( Ιταλία) Υπαίθριο +η�οτικό Γυ�ναστήριο στο +ή�ο της Μαγιόρκα ( Ισπανία)

Κ ύ ρ ι ε  Δ ή μ α ρ χ ε  έ χ ε τ ε  α ρ χ ί σ ε ι  
ν α  α π ο γ ο η τ ε ύ ε τ ε . . .

+εν  χρε ιάζοντα ι  πάντα . . .  χρή�ατα  γ ια  να  κάνε ι ς  έργο !



Αν  σήμερα  η χάραξη ποδηλατοδρόμων ενδιαφέρει ολοένα και

περισσότερους δήμους ώστε να εντάξουν τέτοια προγράμματα

στα αναπτυξιακά τους έργα ο Δήμος Ηλιούπολης δεν έχει ενδια-

φερθεί διόλου. Στο προεκλογικό του πρόγραμμα ο Δήμαρχος

Βασίλης Βαλασόπουλος, μιλούσε για άμεση ένταξη των εν λόγω

προγραμμάτων στο αναπτυξιακό του έργο. Έπειτα από εννέα

μήνες στο τιμόνι του Δήμου, η δημοτική αρχή δεν έχει προχω-

ρήσει σε καμιά μελέτη, δεν έχει συστήσει καμιά επιτροπή ώστε

να γίνουν οι πρώτες συζητήσεις και έχει παραδοθεί στην αδρά-

νεια και στην παθητικότητα. 

Ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Κώστας Σεφτελής δεν έχει αναφερθεί

στο παραμικρό για το πως σκέφτεται να υλοποιήσει την προε-

κλογική δέσμευση και από που θα βρεθούν τα κονδύλια για το

πρόγραμμα. Η παρουσία του Αντιδημάρχου, στα μέσα της άνοι-

ξης, στην Κυριακάτικη βόλτα που πραγματοποιούν ο τοπικός

σύλλογος «Ποδηλάτες Ηλιούπολης» και ο πρόεδρος του κ. Χαλι-

κιάς (φίλα προσκείμενος - η σελίδα του συλλόγου στο Facebook

παίρνει ανοιχτά πολιτική θέση υπέρ του Δημάρχου και κάνει πολι-

τική κριτική στην αντιπολίτευση!!!), έδειξε αισιόδοξα μηνύματα

και πέρα του παλαιοκομματικού χαρακτήρα που είχε η παρουσία

του, οι Ηλιουπολίτες ενθαρρύνθηκαν πως πολύ γρήγορα θα

έβλεπαν ποδηλατικές λουρίδες στην πόλη τους. Μάταια όμως...

Σε παλαιότερο ρεπορτάζ της εφημερίδας μας (φύλλο Μαρτίου

2011), είχαμε αναφέρει για τους όρους της εργολαβικής σύμβασης

και την πορεία των εργασιών στην πλατειά Ανεξαρτησίας στην Αγ.

Μαρίνα. Ο Δήμαρχος Β. Βαλασόπουλος, σε συνεδρίαση του δημο-

τικού συμβουλίου (αρχές Μαρτίου 2011) είχε καλέσει τον εκπρό-

σωπο της αναδόχου εταιρείας κ. Νικολούδη, όπου είχε δεσμευτεί

ότι τέλος Ιουνίου 2011, το έργο θα έχει παραδοθεί στους δημότες

της Ηλιούπόλης, εφόσον ο δήμος Ηλιούπολης θα ανταποκριθεί και

θα καταβάλλει την πρώτη δόση, όπως ρητά ορίζει η σύμβαση του

έργου. Τελικά η πρώτη δόση κατεβλήθη με καθυστέρηση, κι έτσι η

κατασκευάστρια εταιρεία δεν έχει ολοκληρώσει ως σήμερα το

έργο.

ΣΧΟΛΙΟ ΘΕΣΗΣ:  Κύριε Δήμαρχε, η ανάπλαση της πλατειάς Ανε-
ξαρτησίας, ένα έργο που είχε δημοπρατηθεί επί δημαρχίας Ανα-
γνώστου με χρηματοδότηση από το ΕΣΠΑ, είναι το «γιοφύρι της
Άρτας» στην Ηλιούπολη. Η έλλειψη πρωτοβουλιών, οι αργόσυρ-
τοι ρυθμοί που κινήστε εσείς και η δημοτική σας ομάδα, έχει σαν
αποτέλεσμα να μην μεριμνήσετε εγκαίρως ώστε να απορροφήσετε τα απαιτούμενα χρήματα και να εξασφαλίσετε την αποπε-
ράτωση του έργου σε συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα (Απρίλιος 2011) Σήμερα, αρχές φθινοπώρου, το έργο δεν έχει ακόμη ολο-
κληρωθεί, και ο Αγ. Μαρινιώτης, αγαναχτισμένος  με τις πομφόλυγές σας (δέσμευση σας, ότι η πλατειά θα είναι έτοιμη τον Ιού-
νιο του 2011), αναρωτιέται αν και ο χειμώνας θα τον βρει χωρίς πλατεία...

ΣΧΟΛΙΟ ΘΕΣΗΣ

Κύριοι της Δημοτικής Αρχής, ολοένα και περισσότεροι Δήμοι εντάσσουν τέτοια προγράμματα. Ο Δήμος Ηλιούπολης, που και χωροταξι-
κά ευνοεί τέτοιους είδους δραστηριότητες, δεν έχει πράξει τίποτε έως σήμερα. Και δεν μιλούμε μόνο για την σημερινή διοίκηση (για
να είμαστε δίκαιοι) αλλά και για όλες τις προηγούμενες. Η ύπαρξη σταθμών όπου θα υπάρχουν ποδήλατα τα οποία θα νοικιάζουν
(φώτο) οι χρήστες με ηλεκτρονική κάρτα για τις μετακινήσεις τους μέσα στην πόλη, εκτός ότι θα δημιουργούσε ευχάριστη ατμόσφαι-
ρα, θα έλυνε και το κυκλοφοριακό πρόβλημα στις κεντρικές αρτηρίες.

Ρ ά β ε  -  Ξ ή λ ω ν ε  η  Π λ α τ ε ί α

Υ π ο σ χ έ σ ε ι ς  π ο υ . . .  ε κ κ ρ ε � ο ύ ν ! ! !

Π λ α τ ε ί α  Α ν ε ξ α ρ τ η σ ί α ς  -  Α γ .  Μ α ρ ί ν α
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Ο Υ Τ Ε . . .  Τ Α  Α Υ Τ Ο Ν Ο Η Τ Α ! ! !
Mαθαίνω πως ο Χρήστος

Κολομβούνης (Αφοι
Κολομβούνη), είναι χολω-
μένος με την στάση του
Δημάρχου, εξαιτίας ενός
διαγωνισμού που προκή-
ρυξε ο Δήμος για την
συντήρηση κλιματιστικών
του Δήμου. Μάλιστα, ο
κύριος Χρήστος, έστειλε
σχετική  επιστολή στον
Δήμαρχο,  για την κοροSδία
που δέχτηκε ύστερα από προσφορά που κατέθεσε  η εταιρία
του. Οι Αφοι Κολομβούνη, από το 1977, με ορμητήριο την
πόλη μας, ανέπτυξαν πετυχημένη επιχειρηματική δραστηριό-
τητα στο δύσκολο χώρο των ηλεκτρικών συσκευών απέναντι
σε μεγαθήρια (ξένες πολυεθνικές). Δυστυχώς, η σημερινή
δημοτική αρχή δεν δείχνει να ενδιαφέρεται εμπράκτως για τις
επιχειρήσεις εντός του δήμου. Ο Δήμος θα έπρεπε τουλάχι-
στον να είναι ισότιμος απέναντι στην Ηλιουπολίτικη επιχείρη-
ση, που συν τις άλλοις, οι περισσότεροι εργαζόμενοι είναι και
δημότες της πόλη μας. ΑΚΟΥΕΙ ΚΑΝΕΙΣ;!!!

Μ ι α  κ υ ρ ί α  μ ε . . .  π λ ο ύ σ ι α  κ ό μ η !
Υπάρχει μια κυρία με πλούσια κόμη, νομίζω λέγεται Ντόρα Σκορδαλάκη,

είναι εκδότρια,  ρεπόρτερ,  γραφίστρια και διανομέας της πολύ «πετυχημέ-

νης» εφημερίδας «ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ – ΝΟΤΙΑ ΠΡΟΑΣΤΙΑ». Α, ενίοτε κάνει και την

καθαρίστρια στο χώρο που πετά τα... λιβελογραφήματα που γράφει! Η κυρία

λοιπόν αυτή έπιασε το στόμα της την Εφημερίδα «Η ΘΕΣΗ» της Ηλιούπολης,

της μοναδικής  εφημερίδας που βγαίνει σε μηνιαία βάση στο Δήμο Ηλιούπο-

λης. Γιατί εγώ, ως Σκωπτικός, και όχι η εφημερίδα, έγραψα στη στήλη μου

πως ο δήμαρχος δεν πρέπει και δεν είθισται να δίνει την πρώτη του συνέ-

ντευξη σε μια διαδημοτική εφημερίδα, ενώ θα μπορούσε να δώσει σε μια τοπική της Ηλιού-

πολης. Κυρία Σκορδαλάκη, για τον όπoιο πόλεμο που θέλετε να ανοίξετε, γιατί η... παντοκρα-

τορία σας και η φεουδαρχία σας καταρρέει , σε μένα, να απευθύνεστε και όχι στην εφημερίδα «Η ΘΕΣΗ».

Υ∑: Κυρία ∑κορδαλάκη, �ετά τη ∑υνέντευξη του +η�άρχου, Βασίλη Βαλασόπουλου στην

εφη�ερίδα σας, γιατί τον πολε�άτε; +εν... �οίρασε φαγητό;
∑κωπτικός της Ηλιούπολης

ΚΥΡΙΕ ΔΗΜΑΡΧΕ
ΑΚΟΥΤΕ; ; ;

Σε... μόνιμο θέμα του μηνός

Σεπτεμβρίου, έχει μεταβληθεί

πλέον το ζήτημα των δημοτικών

παιδικών σταθμών στην Ηλιουπο-

λη, και το δράμα των νεαρών ζευ-

γαριών συμπολιτων μας, που δεν

μπορούν να εγγράψουν τα παιδιά

τους σε αυτούς. Γιατί; Μα γιατί τις

θέσεις τους παίρνουν παιδιά

αλλοδαπών, που παρουσιάζουν

πολύ χαμηλότερο εισόδημα, επει-

δή όπως γίνεται συνήθως στην

χώρα μας, δουλεύουν “μαύρα”. 

« Χ Ε Ρ Ι  Β Ο Η Θ Ε Ι Α Σ »

Σε μια περίοδο που τα κατε-
στημένα κόμματα απαξιώνο-
νται όλο και περισσότερο στην
κοινωνία, ο Δήμαρχος Β. Βαλα-
σόπουλος και ο επικεφαλής
του δημοτικού συνδυασμού
(ΕΝ.Α.Κ) Δημήτρης Πανταζό-
πουλος, προσπαθούν να επι-
τύχουν την πολιτική τους επι-
βίωση. Οι δυο άνδρες που
προέρχονται από την ίδια κομ-
ματική μήτρα (ΠΑ.ΣΟ.Κ) συνο-
μιλούν στο παρασκήνιο και αυτό τους έχει οδηγήσει στα κρίσι-
μα θέματα του Δήμου να συμφωνούν απόλυτα. Η τεχνική ως
δήθεν αντιπαράθεσης για σειρά θεμάτων ενίοτε είναι κενό
γράμμα και για το θεαθήναι. Στα κρίσιμα θέματα, όπως: ο προ-
Uπολογισμός του Δήμου, τα οικονομικά σκάνδαλα παρελθό-
ντων χρόνων, τα διάφορα ψηφίσματα, οι εγκρίσεις αποφάσεων
των Νομικών προσώπων, το ΕΝ.Α.Κ στηρίζει δίχως άλλο τις
εισηγήσεις του Δημάρχου και έτσι περνούν πλειοψηφικά.

ΣΧΟΛΙΟ ΘΕΣΗΣ: Κύριε Πανταζόπουλε, οι εποχές άλλαξαν. Ο
δημότης  έχει  πια την ενημέρωση και την πληροφόρηση που
χρειάζεται  - και  ένα ρόλο παίζει και η εφημερίδα μας. Στο
τέλος κρίνει  τις θέσεις που παίρνετε στα δημοτικά συμβού-
λια. Ο δημότης Κύριε Πανταζόπουλε, θα συνυπολογίσει την
εν γένει στάση σας και θα σας θεωρήσει συνυπεύθυνο για την
κατάσταση του Δήμου για τις «λευκές επιταγές» που δίνετε
στη Δημοτική Αρχή.

Μ α ζ έ ψ τ ε  τ ο ν  κ ύ ρ ι ε  Δ ή μ α ρ χ ε !

«Aφού τον ∑κωπτικό τον ξέρουν όλοι... ποιο είναι το 

ονο�ατεπώνυ�ο του; Μου... το ρώταγε ο δικηγόρος �ου»!!!

Τάδε έφη ο δημοτικός σύμβουλος Άγγελος Δημητρόπουλος (συνδυασμός Δημάρχου) που

με απείλησε με δικηγόρο επειδή τόλμησα και έγραψα ότι δεν μπορεί ο συγκεκριμένος

κύριος να κατηγορεί με ύβρεις την στήλη μου, αστήριχτα, χωρίς να τεκμηριώνει αυτά που

λέει... ΝΩΡΙΤΕΡΑ, ο Δήμαρχος είχε απειλήσει με Εισαγγελέα τον Γ. Αναγνώστου, για μια

(άστοχη ομολογουμένως) δήλωση του. Κύριε Δήμαρχε, βλέπετε τι κάνετε; Με τις προθέ-

σεις σας ανοίγετε την όρεξη σε άγουρα 25χρονα να σας μιμηθούν και να γίνουν διάσημα χτυ-

πώντας άσημους αλλά ώριμους (λόγω ηλικίας) αρθρογράφους.

∑κωπτικός της Ηλιούπολης
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Φεστιβάλ ερασιτεχνικής δημιουργίας

Ο σύλλογος ΚΡΗΤΩΝ διοργανώνει την καθιερωμένη ΓΙΟΡΤΗ ΤΟΥ ΚΡΑΣΙΟΥ-
ΠΑΤΗΜΑ ΤΩΝ ΣΤΑΦΥΛΙΩΝ, η οποία θα πραγματοποιηθεί το Σάββατο 17
Σεπτεμβρίου 2011 στην πλατεία Παλαιών Πατρών Γερμανού ( έναντι του ΙΚΑ
)στις 20.30. Την μουσική επιμέλεια της εκδήλωσης θα έχουν ο Στρατής
Μαμαλάκης (λαούτο), ο Μιχάλης Παυλάκης (λύρα), οΚουναλάκης Νεκτά-
ριος (μαντολίνο, ασκομπαντούρα) και ο Αδαμάντιος Μυξάκης (λαούτο). Θα
γευτούμε κρητικό πιλάφι και κρασί και παράλληλα θα βιώσουμε τα ήθη και
τα έθιμα της πατρίδας μας. (πληροφορίες για την εκδήλωση στο
6977636444 Τζαγκαράκης Νίκος)

ΝΕΕΣ ΘΕΑΤΡΙΚΕΣ ΟΜΑΔΕΣ "ΤΕΧΝΗΣ ΘΕΑΤΡΟΥ"

Το θεατρικό μας στέκι ανοίγει τις πύλες του απο 1 Σεπτεμβρίου έως και
30 Σεπτεμβρίου 2011, κερνάει καφεδάκι και σας περιμένει για δηλώσεις
συμμετοχής στις νέες του θεατρικές ομάδες, κάθε Δευτέρα - Τετάρτη
και Παρασκευή 18:00 - 20:00 στο στέκι του στη περιοχή κανάρια στην
Ηλιούπολη. Πληροφορίες: 6943-561157.

ΚΑΡΤΑ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΣΥΜΠΑΡΑΣΤΑΣΗΣ

Σας ενημερώνουμε ότι ο Δήμος Ηλιούπολης, στo πλαίσιο άσκησης κοι-
νωνικής πολιτικής, θα προχωρήσει στην έκδοση Κάρτας Κοινωνικής
Συμπαράστασης, με κύριο στόχο να βοηθηθούν οι ευπαθείς κοινωνικά
ομάδες, στη σημερινή οικονομικά δύσκολη περίοδο.

Δικαιούχοι της Κάρτας Κοινωνικής Συμπαράστασης θα είναι οι πολύτε-
κνοι, οι τρίτεκνοι, τα Άτομα με Ειδικές Ανάγκες, οι άποροι, οι άνεργοι,
οι συνταξιούχοι του ΟΓΑ, οι δικαιούχοι του ΕΚΑΣ, οι συνταξιούχοι και
εργαζόμενοι με ετήσιο οικογενειακό εισόδημα έως 19.000€ . 

Πρόσκληση σε επιχειρηματείες της Ηλιούπολης 

ΤΟ Δ.Σ. ΤΟΥ Α.Σ. ΑΚΑΔΗΜΙΑ 2008 ΚΑΛΕΙ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΕΣ ΤΗΣ
ΠΟΛΗΣ ΜΑΣ ΠΟΥ ΕΠΙΘΥΜΟΥΝ ΝΑ ΓΙΝΟΥΝ ΧΟΡΗΓΟΙ ΝΑ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΗΣΟΥΝ
ΣΤΟ Ε-ΜΑΙL akadimia2008@in.gr ΓΙΑ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΕΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ ΚΑΙ
ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΕΙΣ.

ΝΕΟ ΚΑΛΙΤΕΧΝΙΚΟ ΣΤΕΚΙ - ΚΑΛΛΙΧΟΡΟΣ 
Νέο  καλλιτεχνικό στέκι δημιουργήθηκε για να διδάσκει χορό και όχι

μόνο Από τις 29.8.11 ξεκινούν οι εγγραφές που ΠΕΡΙΛΑΜΒΑΝΟΥΝ
ΤΜΗΜΑΤΑ ΠΑΙΔΙΚΑ ΚΑΙ ΕΝΗΛΙΚΩΝ LATIN-BALLROOM ΚΑΙ ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΩΝ
ΧΟΡΩΝ. ΘΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΗΣΕΙ ΕΠΙΣΗΣ ΘΕΑΤΡΙΚΗ ΟΜΑΔΑ, ΧΟΡΩΔΙΑ ΚΑΙ Η
ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΗ ΟΙΚΟΛΟΓΙΚΗ ΜΑΣ ΟΜΑΔΑ ΜΕ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΑ ΣΕΜΙΝΑΡΙΑ ΚΑΙ
ΠΛΟΥΣΙΑ ΔΡΑΣΗ ΣΑΣ ΠΕΡΙΜΕΝΟΥΜΕ ΑΠΟ ΔΕΥΤΕΡΑ 29/8 ΣΤΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ
ΑΡΤΕΜΙΣΙΟΥ 4 ΑΓ. ΜΑΡΙΝΑ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ ΓΙΑ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ ΚΑΙ
ΕΓΓΡΑΦΕΣ , ΔΕΥΤ-ΠΑΡ 6-8.30 μ.μ. ΤΑ ΜΑΘΗΜΑΤΑ ΘΑ ΞΕΚΙΝΗΣΟΥΝ ΑΠΟ
ΔΕΥΤΕΡΑ 12/9.Εκ της ΠΑΕ Ηλιούπολη

ΤΑΞΙΔΕΥΤΕΣ:  ΝΕΑ ΤΜΗΜΑΤΑ
Ο Πολιτιστικός Σύλλογος «Ταξιδευτές» διοργανώνει τμήματα: Θεάτρου,
Φωτογραφίας, κιθάρας, μπουζουκιού και  χορού στο φιλόξενό του χώρο.
Έδρα: Τροίας 7 Ηλιούπολη. Για δηλώσεις συμμετοχής στα τμήματα και επι-
κοινωνία στο τηλέφωνο 69510 98835, email: taxideftes@yahoo.gr

Tην Κυριακή 26 /6/2011 πραγματοποιήθηκε η ετήσια

Γενική Συνέλευση στα γραφεία του συλλόγου Κρητών

Ηλιούπολης. Η συνέλευση έγινε παρουσία της

απαραίτητης πλειοψηφίας των μελών, εγκρίθηκε ο

οικονομικός απολογισμός και εκφράστηκαν οι απόψεις

των μελών. Μετά τη λήξη της συνέλευσης,

ακολούθησαν αρχαιρεσίες για την ανάδειξη νέου Δ.Σ

δεδομένου ότι έληξε η θητεία του προηγούμενου. Οι

εκλεγέντες συγκροτήθηκαν σε σώμα στις 06 Ιουλίου

2011 και το νέο Δ.Σ απαρτίζεται από τους : ΝΙΚΟΛΑΟΣ

ΤΖΑΓΚΑΡΑΚΗΣ, ΠΡΟΕΔΡΟΣ, ΟΛΥΜΠΙΟΣ ΚΟΥΡΟΥΠΑΚΗΣ,

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ, ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΤΣΙΧΛΗΣ, ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ, ΚΩΝ/ΝΟΣ ΨΑΛΤΗΡΑΣ,

ΑΝΑΠΛ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ, ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΗΓΟΥΝΑΚΗΣ, ΤΑΜΙΑΣ, ΒΑΣΙΛΗΣ ΣΚΥΛΑΚΗΣ,

ΑΝΑΠΛ. ΤΑΜΙΑΣ, ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΧΑΛΚΙΑΔΑΚΗ ΣΑΒΟΥΙΔΑΚΗ, ΚΟΣΜΗΤΟΡΑΣ, ΚΑΤΕΡΙΝΑ

ΜΑΡΚΟΥΛΑΚΗ, ΜΕΛΟΣ, ΣΠΥΡΟΣ ΛΙΤΙΝΑΣ, ΜΕΛΟΣ.

Νέο Προεδρείο - Σύλλογος Κρητών

Το Festival γιορτάζει φέτος 16 χρόνια λειτουργίας, αναδεικνύοντας το πολιτιστικό γίγνεσθαι του Ενι-

αίου Δήμου Παπάγου - Χολαργού. Η συμμετοχή καταξιωμένων καλλιτεχνών, φημισμένων ορχηστρών

και θεατρικών σχημάτων, έχει αναδείξει το Festival, που άρχισε το 1995, ως μια από τις πιο ποιοτι-

κές καλλιτεχνικές διοργανώσεις στην Ελλάδα. Το κύριο μέρος του Festival θα λάβει χώρα στο κηπο-

θέατρο της Δημοτικής Κοινότητας Παπάγου, ένα θέατρο σύγχρονων απαιτήσεων, το οποίο φιλοδο-

ξούμε να αποτελέσει σημείο αναφοράς για τα πολιτιστικά δρώμενα της πόλης μας κατά τους θερι-

νούς μήνες. Για το Festival 2011 του Ενιαίου Δήμου αποφασίσθηκε η συμμετοχή τοπικών καλλιτε-

χνών, παράλληλα προς τις κύριες εκδηλώσεις στο κηποθέατρο. Στο άλσος Κεραμικού και Περικλέ-

ους, στην πλατεία του Δημαρχείου και στο χώρο του άλσους στο κηποθέατρο, τα εργαστήρια του

Πνευματικού Κέντρου θα προβάλουν τις δημιουργίες τους, Τσέχωφ και Ιονέσκο στις πλατείες, εκδή-

λωση δρόμου από το τοπικό παράρτημα του Λυκείου Ελληνίδων, διαγωνισμός γκράφιτι σε κάποιο

από τα Δημοτικά Σχολεία, είναι μερικές από τις εναλλακτικές προτάσεις προβολής του Πολιτισμού

της πόλης μας.

Φ ε σ τ ι β ά λ  Π α π ά γ ο υ  -  Χ ο λ α ρ γ ο ύ  2 2  Α υ γ ο ύ σ τ ο υ  -  2 5  Σ ε π τ ε μ β ρ ί ο υ  

Σ τ ο  Κ η π ο θ έ α τ ρ ο  τ ο υ  Δ ή μ ο υ

H Πρόεδρος του Δημοτικού Οργανισμού
Πολιτισμού, Αθλητισμού και Περιβάλλοντος
(ΔΟΠΑΠ) Dr Eλένη Ευαγγελοπούλου,

Επιθυμώντας πάντα

την προώθηση της

κυκλοφοριακής αγω-

γής και  της οδικής

ασφάλειας, αλλά και

την αξιοποίηση της

περιουσίας του Δήμου

καθώς και των προα-

γωγή της αισθητικής

της πόλης, η Δημοτική

Αρχή προέβη στις κατάλληλες ενέργειες, προκειμένου ήδη το

Πάρκο Κυκλοφοριακής Αγωγής του Δήμου μας να λειτουργεί

7 ημέρες την εβδομάδα, με τακτική συντήρηση, καθώς και

πλήρως ανακαινισμένο κυλικείο, στο οποίο μπορούν να

παραμένουν οι συνοδοί των παιδιών της πόλης για το διάστη-

μα που αυτά απασχολούνται στο Πάρκο.

Επίσης, θα αναληφθούν οι κατάλληλες πρωτοβουλίες, προ-

κειμένου το Πάρκο Κυκλοφοριακής Αγωγής να ενταχθεί

συστηματικά στις δραστηριότητες των Δημοτικών Σχολείων

της πόλης με την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς, σε

συνεργασία και με την Τροχαία.

7  η μ έ ρ ε ς  α ν ο ι χ τ ό  τ ο  Π ά ρ κ ο  
Κ υ κ λ ο φ ο ρ ι α κ ή ς  Α γ ω γ ή ς





Το 2008 (επί Δημαρχίας Ι. Αναγνώστου) διαπιστώθηκε ότι
για τις ανάγκες του Δήμου (διαγραμμίσεις οδών) έπρεπε
να γίνει προμήθεια ακρυλικού χρώματος.
Κατόπιν εντολών της διοίκησης, ενεργοποιήθηκε η ανά-
λογη υπηρεσία και όντως έγινε μέσα σε ένα εύλογο χρο-
νικό διάστημα, προμήθεια λευκού ακρυλικού χρώματος
για διαγραμμίσεις οδών της πόλης μας. Μέχρι εδώ όλα
καλά και όμορφα.
Μόνο που η εντολή και η προμήθεια που πραγματοποιή-
θηκε, έφτασε τους 9-10 τόνους (!!!) λευκού ακρυλικού χρώματος από την εταιρεία Βερνικολ ΑΤΕΒΕ
Α.Ε., χρώματος που η ημερομηνία λήξης του ήταν 6 μήνες (!!!) μετά την εργοστασιακή κατασκευή
του. Σήμερα, Σεπτέμβρης του 2011, υπάρχουν ακόμη στοιβαγμένα στο χώρο του γκαράζ 8 τόνοι,
ληγμένου λευκού ακρυλικού χρώματος, το οποίο περιοδικά ακόμη χρησιμοποιείται για τις ανάγκες
της πόλης, αν και ακατάλληλο προς οποιαδήποτε χρήση. Ποιος ευθύνεται γι αυτή την υπερβολική
προμήθεια υλικών που σήμερα, αν και είναι άχρηστα, ακόμη χρησιμοποιούνται ;

ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 2011
11
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Άλλη μια επιβεβείωση της εφημερίδας μας. 
Η εξαγορά του S/M Κοκώση από τον Α.Β. Βασιλό-
πουλου την είχαμε προαναγγείλει από τον Μάρτιο
του 2011(φύλλο Μαρτίου σελ 3). Τότε, και έπειτα
από τηλεφωνική επικοινωνία που είχαμε με τον κ.
Βρεττάκο, διευθυντή Μάρκετινγκ της εταιρείας
μας είχε πληροφορήσει πως γίνονται κάποιες
συζητήσεις με τον κ. Κοκώση για ενδεχόμενη εξα-
γορά. Σε ερώτηση μας αν σε περίπτωση εξαγοράς
οι 70 θέσεις εργασίας θα διασφαλιστούν, ο κ.
Βρεττάκος απάντησε πως δεν υπάρχει θέμα απο-
λύσεων  και η Α.Β. Βασιλόπουλος θα απορροφή-

σει όλο το υπάρχων προσωπικό του Σ/Μ Κοκώση. Μάλιστα, ενδεικτικά ανέφερε πως η εταιρία
είναι σε δρόμο ανάπτυξης και χρειάζεται άμεσα 300 νέες θέσεις εργασίας.
Σε δελτίο τύπου στις 10/8/11, αμέσως μετά την εξαγορά, ο δημοτικός συνδυασμός «Δημοτική
Ανατροπή ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ», ανέφερε πως ο επικεφαλής του συνδυασμού Δ. Μωρα@της επικοινώνη-
σε με το γραφείο ανθρώπινου δυναμικού της εταιρείας και σε ερώτηση του, αν υπάρχει θέμα
απολύσεων, του απάντησαν ότι δεν θα γίνει καμία απόλυση εργαζομένου.

Καμία απόλυση για τους εργαζόμενους του Κοκώση

ΟΛΟΙ ΑΠΟΡΡΟΦΗΘΗΚΑΝ ΑΠΟ ΤΟ ∑/Μ Α.Β. ΒΑ∑ΙΛΟΠΟΥΛΟ

Στη φώτο διακρίνεται, δίπλα στους
νεόνυμφους  ο Δ. Μωραΐτης και ο Σ.
Ρεβύθης (Σκωπτικός) 

Οι Νεόνυμφοι μαζί με τους γονείς
και τους κουμπάρους

Με τα ιερά δεσμά του γάμου, ενώπιον
Θεού και ανθρώπων, τελέστηκε στις
27/8 ο γάμος του πετυχημένου επαγ-
γελματία της πόλη μας και ιδρυτή της
εταιρίας “Show productions”, Παναγιώ-
τη Ηλιόπουλου, με την εκλεκτή της
καρδιάς του, Ελευθερίας Λεμονιά. Το
μυστήριο τελέστηκε στον Ιερό ναό της
Κοίμησης της Θεοτόκου, όπου παρα-
βρέθηκαν συγγενείς και φίλοι του ζευ-
γαριού. Στην συνεχεία το ζευγάρι υποδέ-
χτηκε τους καλεσμένους του σε γνωστό
παραλιακό ξενοδοχείο, οπού το κέφι ο
χορός  αλλά και τα πλούσια εδέσματα
άφησαν τις καλύτερες εντυπώσεις. 

∑την τελετή παραβρέθηκε ο επι-
κεφαλής της “+η�οτικής Ανατρο-
πής ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ για την Ηλιούπο-
λη”, +η�ήτρης Μωρα>της (φώτο),
όπου ευχήθηκε “Βίον ανθόσπαρ-
τον και... καλούς απόγονους”
στους νεόνυ�φους. 

Βίον Ανθόσπαρτον γ ια  τον Παναγιώτη και  την Ελευθερία

NEOΣ Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ.

Τον Δημήτρη Αναστόπουλο, μέχρι τώρα σύμβουλο
του σε θέματα Ευρωπα_κών Προγραμμάτων, διόρι-
σε ο Δήμαρχος Ηλιούπολης Βασίλης Βαλασόπου-
λος νέο γενικό γραμματέα, έπειτα από την παραί-
τηση της κ. Κατωμελίτη στις αρχές καλοκαιριού.  

ΝΕΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΤΟΥΣ ΡΟΤΑΡΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ

Ο Ροταριανός Όμιλος Ηλιούπολης, στις 21 Ιουνίου στο

Ξενοδοχείο FENIX στη Γλυφάδα, πραγματοποίησε την

Αλλαγή Ηγεσίας του, από την Προεδρεία του Χρ. Παπα-

δόπουλου, στην Προεδρεία του Απόστολου Μαμάτα. Ο

νέος πρόεδρος Α. Μαμάτας ευχαρίστησε τον απερχόμε-

νο πρόεδρο και τη σύζυγό του, παρουσίασε τα μέλη του

νέου Διοικητικού Συμβουλίου, αναφέρθηκε στις βασικές

αρχές και τα έργα του Διεθνούς Ρόταρυ και ανέπτυξε

τους βασικούς άξονες των προγραμμάτων δράσης της

Διοίκησής του. Στη συνέχεια έγινε εισδοχή δύο νέων

μελών των κκ. Αθ. Μποντούρογλου και Αλ. Παραδείση

στους οποίους δόθηκε το σήμα του Ρόταρυ. 

Ο Δήμος Ηλιούπολης θα προχωρήσει στην Κάρτα Κοι-

νωνικής Συμπαράστασης. H Κάρτα Κοινωνικής Συμπα-

ράστασης θα παρέχει προνομιακές τιμές και εκπτώ-

σεις στους κατόχους της. Σας καλούμε να συμμετά-

σχετε στη δράση αυτή, και να συνεργαστείτε με τον

Δήμο Ηλιούπολης, παρέχοντας ένα ποσοστό έκπτω-

σης στους δικαιούχους της Κάρτας Κοινωνικής Συμπα-

ράστασης, συμπληρώνοντας την εντολή συμμετοχής,

και υποβάλλοντάς την στη Διεύθυνση Κοινωνικών

Υπηρεσιών του Δήμου Ηλιούπολης έως 20/09/2011.  Για

περισσότερες πληροφορίες, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να

επικοινωνούν με το Δήμο Ηλιούπολης, κ. Άννα Ρόμπου και κ.

Ανδρέα Πρέκα, στο τηλ. 210- 9970053, καθημερινά από τις

8.00 π.μ. μέχρι τις 12.00 π.μ.

Προγραμματική συμφωνία με τα ΤΕΙ Ηρακλείου πρό-

κειται να υπογράψει ο Δήμος Ηλιούπολης με αντικεί-

μενο την κοπή και συλλογή των κλαδιών των πράσι-

νων περιοχών του Δήμου και εν συνεχεία την παραγω-

γή κομπόστ από αυτά.  Το θέμα συζητήθηκε στο δημο-

τικό συμβούλιο της 5/7/2011 και πέρασε με πλειοψη-

φία με τους ψήφους των δημοτικών συμβούλων της

δημοτικής αρχής και του ΕΝΑΚ. Η υπόλοιπη αντιπολί-

τευση εξέφρασε αντιρρήσεις.

Ε ι δ ή σ ε ι ς

‹

‹



Πορεία για την επιτάχυνση του δημο-
τικού έργου ξεκίνησε ο Δήμαρχος.
Γιατί τόση βιασύνη; Αργούν ακόμη οι
Αποκριές.

Ξυπνήστε Νεοέλληνες. Ένα κράτος
δεν πτωχεύει! Επίσης δεν μπορεί να
πτωχεύσει ένας λαός, ένα έθνος ή μια
χώρα. Αυτό που πτωχεύει είναι μια
π.χ. μια κυβέρνηση, ένας δήμος ή μια
περιφέρεια. Αυτά τουλάχιστον μας
μάθαιναν εκεί στην Φραγκιά τέλη του
‘70... αν έχει αλλάξει κάτι φίλοι μου,
να μου το πείτε...!

... Πλάκα έχει να μας ανακοινώσει ο
Δήμαρχος πως ο Δήμος θα πτωχεύσει...
Κάτι ακούγεται πως το δημοτικό έλλειμ-
μα  έχει πάρει την... ανιούσα!

Άμεσα ο Δήμος χρειάζεται 6.913.938
ευρώ. Αργότερα, άλλα 1.417.438 ευρώ
για να καλυφθούν οι υποχρεώσεις 
(Στοιχεία Υπουργείου Εσωτερικών). 
Το δημοτικό κραχ είναι προ των πυλών!!!

Ερώτημα: Ο Γ. Αναγνώστου και η παρέα
του πότε θα κάνουν ουσιαστική αντιπο-
λίτευση, αντί να κυνηγούν σκιές και να
απολογούνται διαρκώς στη Δημοτική
Αρχή, διακατεχόμενοι μάλιστα από
φοβικά σύνδρομα;

…Πότε κύριε Αναγνώστου θα δείξετε
ουσιαστική διαφοροποίηση αντί να απο-

λογείσθε για το παρελθόν;

O Δήμαρχος έχει εξαπολύσει το «μαντρό-
σκυλο» στο facebook προς πολιτική
τρομοκράτηση κάθε πολίτη που έχει
διαφορετική αντίληψη περί της διακυ-
βέρνησης του δήμου. Όποιος διαφω-
νεί και το καταγράφει στο facebook,
αμέσως, το «μαντρόσκυλο» αναλαμβά-
νει υπηρεσία (όλο το 24ωρο) με απει-
λές, ύβρεις, τρομοκράτηση και ποδο-
σφαιρική διάλεκτο Αχ! Βρε Δήμαρχε.
Τουλάχιστον τον πληρώνεις υπερω-
ρίες ή τις τρώει το μεσοπρόθεσμο;

Παρακολουθώ στο Facebook, τις αντι-
παραθέσεις του Άγγελου Δημητρόπου-
λου (δημοτικού σύμβουλου του δημάρ-
χου), με οποίον πάει να εναντιωθεί στον
λόγο του… Ένας λόγος… άγουρος,
άρρυθμος, άστοχος. Και αυτός ο τύπος
είναι… φοιτητής. Α, ρε Διαμαντοπού-
λου, για κάτι τέτοιους… έφτιαξες τον
νόμο-πλαίσιο;

Άγριος καβγάς Βαλασόπουλου-Πατσα-
βού-Κοκκοτίνη και εκατέρωθεν ανακοι-
νώσεις για τις χορηγίες της Siemens για
το κολυμβητήριο. Ησυχάστε παιδιά, όλοι
μαζί τη βουλιάξατε την Ηλιούπολη τα
τελευταία 20 χρόνια.

Η επόμενη ανυποχώρητη μάχη ποια θα
είναι ακριβώς, κύριε Πανταζόπουλε ;

Στην «Δημοτική Ανατροπή ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ»
ετοιμάζουν λέει πρόγραμμα εξουσίας!
Το πολύ χειρότερο είναι ότι σκοπεύουν
να το... εφαρμόσουν κιόλας.

Γιατί δηλαδή να μην αμφισβητεί την
πολιτική ΜωραRτη ο ινστρούχτορας Σιμό-
πουλος (κκε); Εδώ ο Δημητρόπουλος
θέλει να γίνει ο Καρχιμάκης της Ηλιούπο-
λης και ο Αντζίνας… Αντιδήμαρχος.

«Θα ανακουφίσει τους έχοντες πρό-
βλημα συμπολίτες μας, το Κοινωνι-
κό Παντοπωλείο» δήλωσε ο Δήμαρ-
χος. Εντάξει, και εμείς βλέπουμε
στον ύπνο μας τη Μ. Μπελούτσι,
αλλά δεν το κάναμε θέμα.

Ο Πατήρ Μιχαήλ της Κοίμησης είναι ο
νέος κομματάρχης της Ηλιούπολης.
Σε δήλωση του ενώπιον κόσμου, ανέ-
φερε πως εκείνος... έβγαλε τους
Γεωργάκη, Αναγνώστου και Βαλασό-
πουλο Δήμαρχους.

... Όποιος επιθυμεί να γίνει Δήμαρχος,
δημοτικός σύμβουλος, ή να ασχοληθεί
με τα κοινά στην πόλη μας, πρέπει να
περάσει από το γραφείο του «Αρχάγγε-
λου» Μιχαήλ στην Κοίμηση.

...Εκεί στην Αρχιεπισκοπή τα γνωρίζουν;
Αχ βρε Χριστόδουλος που χρειάζεται!!! 

Δ η μ ο τ ι κ ά  Π α ρ α λ ε ι π ό μ ε ν α Γράφει ο Σκωπτικός
srevithis@gmail.com


